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Meddelelser fra skolens ledelse   

  

  

• Skolelederstillingen på BA blev ikke besat i første omgang og er nu i 

genopslag. Morten og Anne-Margit fortsætter med Balsen indtil videre. 

 

• Vi følger naturligvis udviklingen omkring Borupsagen meget nøje, og der 

er lavet en fælles udmelding fra forvaltningen om samme. Vi er helt klar 

over, at der er mange dilemmaer og perspektiver på sagerne, og det er 

meget svært at generaliserer, når vi har med disse ting at gøre, men vi 

oplever en stor opmærksomhed og god struktur i Egedal til håndtering af 

disse ting, og oplever, at vi har godt samarbejde med forældre m.v., når 

de opstår. 

 

• Byrådet har godkendt vores ansøgning om konvertering af UU-lektioner 

til 2-voksen ordning, så det kan vi arbejde videre med. 

 

• Byggeriet er på Boesager gået lidt i stå i den forstand, at de ikke havde 

fået lukket godt nok af, da der var skybrud i februar en gang, og derfor 

er 7 lokaler ramt af vandskade og kan ikke færdiggøres. Vi afventer 

stadig forsikringssagen og nye fugtmålinger, så den kan afgøres hvad der 

skal laves om, og hvem der skal betale. 

 

• Byggeriet på Balsen fortsætter som planlagt – og der er åbnet op for at 

de måske (!!) er færdige til sommer, hvilkety ville have stor betydning i 

forhold til klasser, der skal flytte rundt m.v. 
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